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2. Grachtenkaart actualiseren 

3. Strategisch project Kleine Nete 

4. Functie invulling secretaris en voorzitter 

5. Werking landbouwraad/ nieuwe leden 

6. Varia 

.  

 

Meerjarenplan Kasterlee 

Guy Van de Perre start met een toelichting.  

Na de verkiezingen start het gemeentebestuur met de opmaak van het meerjarenplan. Het 

college vraagt input aan alle adviesraden. Volgende punten worden besproken: 

 

Wat doet de gemeente nu en is goed? 

- Gemeentelijk grachten en bermenbeheer is goed  

- Veel ondersteuning naar hoevetoerisme 

- De gemeente moet steeds voldoende exploitatiebudget voorzien voor onderhoud van  

wegen in buitengebied. Vb. vervangen van oude betonplaten  

- Promoten van de verkeersveiligheid naar kinderen gebeurt zeker goed. Budgetten 

blijven vrijmaken voor sensibilisering.  

 

Wat doet de gemeente nu en kan beter?  

- Problemen met nieuwe wegen die niet breed genoeg zijn  

- De afwatering (vb. Caliebaan) na infrastructuurwerken kan beter.  

- Snoeiwerken van hagen en houtkanten gebeuren niet grondig genoeg. (Noot: de 

gemeente moet hier wel de code voor goede praktijken natuurbeheer volgen, dus 

niet alles kan) 

- Melden toegankelijker maken? Er is reeds een app beschikbaar, maar deze is nog 

niet gekend. De app kan gedownload worden via deze link.  

- Problemen rond werken aan nutsvoorzieningen. Hier heeft de gemeente wel steeds 

weinig zeg in. 

- Rekening houden met de worteldruk van bomen bij infrastructuurwerken.   

- Egaliseren van de zandwegen. 

Wat doet de gemeente niet en zou moeten gebeuren? 

- Sensibiliseren rond de huidige maximale snelheidsbeperkingen in het buitengebied 

(vb. dmv duimpjesborden) 

- Ondersteuning van landbouweducatie bij de scholen (vb. in Tielen komen de scholen 

niet langs op de bedrijven) 

 

De landbouwraad maakt hier een advies voor op. 

https://play.google.com/store/apps/details?id=com.mobicage.rogerthat.be.kasterlee&pcampaignid=web_share


Actualisatie grachtenkaart 

Stef Raeymaeckers (technische dienst) licht de grachtenkaart toe.  

De grachtenkaart is belangrijk voor de sector. Het idee is om in kaart te brengen van waar 

het water komt. De voorgestelde kaarten zijn nieuw, opgesteld voor de VMM. Op dit 

moment heeft de kaart geen juridisch statuut, maar we weten niet wat de toekomst brengt. 

De grachten zijn in kaart gebracht via AI, maar zijn discutabel.  

 

VMM stelt dat de gemeenten de kaarten nakijken en fouten of discussiepunten doorgeven. 

De kaarten zijn voorlopig enkel digitaal raadpleegbaar via de gemeente. De plannen kunnen 

niet afgedrukt worden, dus het is moeilijk om zoiets te organiseren. VMM vraagt aan de 

gemeenten gesteld om alles na te kijken. Het gemeentebestuur en de technische dienst 

stellen zich de vraag hoe ze hier aan kunnen beginnen. Voorlopig is er geen deadline 

vooropgesteld. Dit is voorlopig uitgesteld.  

 

Er zijn enkele moeilijkheden om aan deze oefening te starten: 

- Kaarten niet publiek en moeilijk beschikbaar 

- Zijn we gebiedsdekkend? Zijn alle landbouwers vertegenwoordigd?  

- Wat is de definitie van een gracht? Wanneer is het een gracht en wanneer een 

greppel?  

- De kaart bevat veel meer grachten dan op de verzamelaanvraag.  

 

Er rijzen zich twee mogelijke pistes op: 

- We starten met de inventarisatie vanuit de landbouwraad (enkel voor het 

buitengebied) 

- We doen als gemeente niet mee aan deze oefening wegens onvoldoende gegevens 

en niet mogelijk om alles in kaart te brengen 

 

De landbouwraad concludeert dat we de kaart niet willen/kunnen valideren. We stellen een 

spontaan advies op naar het schepencollege.  

- De kaarten zijn niet hanteerbaar en de opdracht is onuitvoerbaar 

- Wat als we de kaart goedkeuren en er staan nog fouten op? Dit kan problemen 

geven.  

- De landbouwraad stelt zich de vraag of dit ook gecommuniceerd is naar de burgers?  

 

 

Strategisch project Kleine Nete 

Derde strategisch project Kleine Nete in opmaak. Voorlopig is dit slechts een voorstel, er is 

nog niets ingediend. Nieuw is dat men extra rekening willen houden met economische 

actoren in de vallei. Focus op de Zegge met living lab is een onderdeel van dit strategisch 

project. Het living lab is een zoektocht naar hoe kan men landbouw laten samengaan met 

de vernatting van de Zegge. Men onderzoekt dit zowel teelttechnisch, als naar verdienmodel 

en afzetmarkt.  

 

Het plan is om de Zegge terug te vernatten door de werking van de pompen stop te zetten 

of af te bouwen. Het project wil proeven doen om te testen wat er kan op de natte 

landbouwgronden. Er wordt al jaren gezegd dat landbouw niet volledig weg moet in de vallei 

van de Kleine Nete, maar dit is nog nooit bewezen. 

 

Het strategisch project is geen GRUP, officieel is hier geen nieuwe melding van gemaakt, 

maar dit komt wel voor in de begeleidingsgroep.  

 

Binnen de landbouwraad heerst de bezorgdheid van de natuurverbindingen die ze willen 

maken (vb. Grotenhout naar Tielenkamp enz.). Dit is niet concreet opgenomen in het 

strategisch project, maar de vraag is hoelang dit nog houdbaar is. 

Concrete vraag aan de gemeente is om 1693 euro/jaar. Dit is een laag budget voor 

dergelijke gemeentelijke projecten.  

 



Welk advies geeft de landbouwraad over dit strategisch project? Idee om dit een 

engagement voor dit project te geven, maar met voorwaarden.  

- Vrees naar gevolgen voor ecohydrologische studie en toekomstig GRUP, dit baart 

meer zorgen. Kunnen we de twee aan mekaar koppelen?  

- Geen vernattingseffecten van het livinglab naar het grondgebied Kasterlee. Verwacht 

wordt dat de impact groot zou zijn.  

 

 

Werking landbouwraad 

Wachten op nieuwe oproep/invulling van de adviesraden. Nog niet duidelijk wanneer dit zal 

zijn. Guy Van de Perre duidt wel op het belang van de landbouwraad, goed dat deze nog 

bestaat.  

 

Michiel Sels geeft aan te willen stoppen als lid/secretaris van de landbouwraad. 

 

 

Varia 

- Discussie over de herinrichting van de Caliebaan. De gemeente heeft over de 

maximale breedtes van landbouwvoertuigen destijds advies ingewonnen bij 

Boerenbond en heeft deze gevolgd. Binnen de landbouwraad ontstaat hier discussie 

over. 

- Evaluatie proefopstelling Maneschijn/Houtum; Enkele opstellingen getest, maar nu 

koos men voor snelheidsbeperking en snelheidsbeperkende maatregelen.  

- Mobiliteitsproblemen op de markt in Kasterlee. Nog steeds onduidelijk wat de regels 

zijn voor auto’s, voetgangers en fietsers.  

- Is het rioolstelsel van de markt reeds gescheiden? Hier zijn wel enkele realisaties in 

gebeurd.  

- Stuwtjesproject opgestart rond de Kleine Nete (o.a. Goor, Hukkelbergen…), hier is 

een budget voor voorzien.  

- Vraag naar stand van zake over aankoop grond door provincie in Netevallei. 

Gemeente gaf negatief advies om te bebossen. Momenteel ligt dit in proces.  

- Plannen voor onteigenen landbouwgrond in Balderij/Tielenkamp voor nieuw terrein 

voor visclub de Weerhaak? Voornamelijk zoektocht naar nieuw perceel door ANB om 

dit uit te ruilen. Probleem mag niet verschoven worden naar de landbouw.  

- Stavaza fietsostrade? Weinig nieuws en nog geen realisatie. Provincie werkt nieuw 

scenario uit voor Kraanschot. Optie militair domein moet nog altijd meegenomen 

worden.  

 

De voorzitter sluit de vergadering af omstreeks 23u15. 

 

 

De secretaris       De voorzitter  

Michiel Sels       Niels Witvrouwen   

   


